

Riverside Regional Schools Transportation

2024-2025



CSS JONQUIÈRE



To the parents of students attending Riverside Regional Schools and who are transported by the Centre de services scolaire de La Jonquière:

In order to help us provide you with optimal transportation services, it is your responsibility to make sure you update your transportation and email addresses with the school secretary for each of your children.

Below, you will find the rate for transportation for students who have a second address for the **2024-2025** school year or are in joint custody.

For your registration to be processed, you must have sent your payment by cheque no later than October 11th, 2024, to the address indicated on the form.

You will receive confirmation of approval by email.

ANNUAL FEE FOR 10 MONTHS	
2 nd address / shared custody	\$ 60.00*

*Fee is PER FAMILY

From September to June:

No refund will be granted except for those moving to another centre de services scolaire.

2nd address accepted:

Kindergarten, elementary and secondary

See next page to register your child(ren).



Registration Form for school bus

2024-2025



2nd address
and/or shared
custody

Please return **no later than October 11th, 2024**, this completed form and payment directly to the school or make out a cheque in the name of the Central Québec School Board to:

**Central Québec School Board
School Transportation Services
2046, chemin Saint-Louis
Québec, QC, G1T 1P4**

I want to register my child for transportation:

2nd address / shared custody

I agree to pay annual fees, regardless of the frequency of use of this service.

Student's Name

School attended: R.R.S

Signature of parental authority

Date

Écoles Régionales Riverside Transport Scolaire 2024-2025



CSS DE LA
JONQUIÈRE



Aux parents des élèves fréquentant les écoles régionales Riverside et qui sont transportés par le Centre de services scolaire de La Jonquière :

Afin de nous aider à vous offrir un service de transport optimal, il est de votre responsabilité de vous assurez-vous de mettre à jour vos adresses de transport et de courriel auprès de la secrétaire d'école, et ce, pour chacun de vos enfants.

Ci-dessous, vous trouverez la tarification pour le transport des élèves pour ceux qui ont une deuxième adresse ou qui sont en garde partagée pour l'année scolaire **2024-2025**.

Pour que votre demande soit traitée, vous devez avoir fait parvenir votre paiement par chèque **au plus tard le 11 octobre 2024** à l'adresse indiquée sur le formulaire.

Vous recevrez une confirmation d'approbation par courriel.

TARIFICATION ANNUELLE POUR 10 MOIS

2 ^e adresse / garde partagée	\$ 60.00
---	----------

*Le tarif est par famille

De septembre à juin:

Aucun remboursement ne sera accordé à l'exception de ceux qui déménageront dans un autre centre de services scolaire.

2^e adresse acceptée:

Préscolaire, primaire et secondaire.

Voir la page suivante pour inscrire votre/vos enfant(s).

Formulaire d'inscription au transport scolaire

2024-2025



2^e adresse et/ou
garde partagée



Pour que votre demande soit traitée, veuillez nous retourner **au plus tard le 11 octobre 2024** ce formulaire dûment rempli et le paiement directement à l'école ou faire un chèque libellé au nom de :

Commission scolaire Central Québec
Services du transport scolaire
2046, chemin Saint-Louis
Québec, QC, G1T 1P4

Je désire inscrire mon enfant au transport scolaire pour:

2^e adresse / garde partagée

Je m'engage à payer les frais annuels, et ce, peu importe la fréquence d'utilisation de ce service.

Nom de l'élève

École fréquentée : R.R.S.

Signature du détenteur de l'autorité parentale

Date